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Särskilt uttalande 
 
Det är glädjande att se det tydliga ställningstagandet för koppar som byggmaterial i 
tjänsteutlåtandet. Vi delar uppfattningen att koppar måste kunna användas vid såväl 
byggnation som restauration av hus i Stockholm.  
 
Mer bekymmersamt är emellertid att det är tveksamt om detta verkligen kan sägas vara 
förenligt med hur stadens majoritet i andra sammanhang resonerar. Samtidigt som såväl 
fastighets- och saluhallskontor som stadsmuseiförvaltning tillstyrker användandet av 
koppar som byggmaterial ägnar miljöförvaltningen stor kraft åt att se till att detsamma 
skall vara omöjligt. Stadsjuristen har samtidigt i relaterade ärenden fällt uttalanden som 
antyder att de bestämmelser som miljöförvaltningen genomdriver skulle vara 
betydelselösa. 
 
En mer genomtänkt och sammanhållen syn på hur miljöaspekter påverkar kulturella 
värden och möjligheter att bygga och förvalta fastigheter i Stockholm vore välkommen. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


